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ZÁPISNICA 

zo zasadnutia Výboru mestskej časti Západ konaného dňa 30. 11. 2022 o 14:00    
v zasadacej miestnosti klientského centra MsÚ. 

 

Prítomní poslanci: Bc. Tomáš Vaňo, Martin Barčák, Ing. Ladislav Paška, JUDr., Mgr. Naďa Lorencová, 
Neprítomní ospravedlnení: Mgr. Ľubomír  Vavruš, 
zástupca primátora Mgr. Ján Forgáč, 
Garant VMČ:   Ing. arch. Pavol Guga                                                                                                                                   
MsP:   Karol Olešák                                                                                                                                   
 

1. Otvorenie     
 

Zasadnutie VMČ Západ otvoril pán zástupca primátora Mgr. Ján Forgáč. Skonštatoval, že VMČ Západ je 
uznášaniaschopný, sú prítomní 4 členovia, neúčasť pána Vavruša je ospravedlnená. 
 

Navrhnutý program zasadnutia: 
 

1. Otvorenie. 
2. Voľba predsedu VMČ Západ 
3. Prerokovanie žiadostí odborných útvarov. 
4. Diskusia. 
5. Záver. 

 
Výbor mestskej časti Západ hlasovaním 4 za schválil program zasadnutia VMČ Západ.  
 
 

2. Voľba predsedu VMČ Západ   
 

 

Pri diskusii sa všetci prítomní členovia VMČ Západ na návrh pána Barčáka zhodli na tom, že navrhujú za predsedu 
VMČ Západ pána Vaňa ako poslanca s najvyšším počtom hlasov za mestskú časť Západ v posledných komunálnych 
voľbách. 
 

Výbor mestskej časti Západ hlasovaním 4 za, odsúhlasili pána Vaňa ako predsedu výboru mestskej časti Západ.  
 
Pán Forgáč po hlasovaní odovzdal slovo pánovi Vaňovi, ktorý ako zvolený predseda VMČ poďakoval všetkým za dôveru 
a ďalej viedol rokovanie. 
 
 

3. Prerokovanie žiadostí odborných útvarov   
 

Bola zaslaná nasledujúca požiadavka na prerokovanie žiadosti:  
 

3.1 Spoločnosť REVINVEST, s.r.o. dňa 14.10.2022 požiadala mesto Trenčín o určenie súpisného a orientačného 
čísla pre 8 nových rodinných domov na Ulici Tramínová. Tejto ulici bol určený názov VZN č.18/2019 o určení názvov 
ulíc v mestskej časti Západ s účinnosťou od 14.06.2019. Po preskúmaní žiadosti bolo zistené, že uvedené domy sa 
nachádzajú mimo osi tejto ulice zaznamenanej v registri adries. Vzhľadom k tomu, že touto výstavbou nevzniká nová 
ulica, ale ide o pokračovanie už existujúcej ulice, a preto navrhujeme pokračovať v ulici s názvom „Tramínová“.  
       

      Podľa rokovacieho poriadku sa VMČ „vyjadruje k zmenám v pomenovaní  ulíc a iných verejných priestranstiev a 
navrhuje názvy nových ulíc a iných verejných priestranstiev v príslušnej mestskej časti“. 

Pán Barčák – môj názor je dať to do prenájmu. Pri výstavbe na vedľajšom pozemku budeme mať dom o to bližšie 
k parku. Odporúčame ďalšie rokovanie so žiadateľmi za účelom doriešenia spôsobu využitia predmetnej časti 
pozemku. 
 

Výbor mestskej časti Západ hlasovaním 4 za, odporúča vyhovieť žiadosti o pomenovanie ulice – 
pokračovanie Ulice Tramínová.  

 

 

4. Diskusia 
 

 

Pán Vaňo:  predložil návrh na zachovanie určovania termínov zasadnutí VMČ Západ a to vždy poslednú stredu 
v mesiaci a miesta zasadnutí so striedaním mestských častí MČ Západ (KD v Záblatí, KD v Zlatovciach, Klub 
dôchodcov Medňanského, učebňa ZŠ na Veľkomoravskej) spravidla o 16.00-17.30 a mestského úradu (zasadačka 
Klientského centra) o 14.00 hod., čiže na každú mestskú časť to vychádza cca 2x za rok. Pokiaľ nebudú zásadné 
požiadavky z MsÚ, odporúčam zvolanie najbližšieho zasadnutia VMČ až v januári.                                 
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Pán Barčák:  uvítal by som, keby sa najbližšie zasadnutie uskutočnilo v januári v zasadačke KC, nakoľko chcem zaradiť 
do programu – Alúvium Orechovského potoka a Dopravné riešenie týkajúce sa nového mosta, za účasti odborných 
pracovníkov. Okrem toho vidím problém v tom, že si v centre nemáme na jar a na jeseň kam sadnúť, sme poslanci 
nielen MČ Západ ale celého mesta a zároveň členovia komisie kultúry a turizmu. Preto chcem túto tému načať aj vo 
VMČ, potom to preberieme aj v komisii.      
Okrem toho v prípade potreby urýchleného riešenia problémov je možné zvolanie mimoriadneho zasadnutia, napríklad 
aj teraz v decembri.     
 
Pani Lorencová: akým spôsobom sa môžeme dostať k informáciám o projektoch predtým, ako nám ich niekto predloží 
na zasadnutí? 
Pán Barčák: v týchto prípadoch je najlepšie obrátiť sa na prednostu alebo viceprimátora, ktorí majú priamy dosah na 
zamestnancov.   
 
Jedným z problémov sú aj malé kompetencie MsP, hlavne čo sa týka dopravy, merania rýchlosti aut. Novely zákonov 
sú v prvom čítaní, ak sa niečo udeje, bude to mať dopad na financie (merače rýchlosti, stacionárne radary 
s fotobunkami,...).    
Pán Vaňo: jeden z najväčších problémov Zámostia je nedodržiavanie rýchlosti napríklad medzi Zlatovcami a Záblatím, 
Istebnícka, Horné Orechové z Hrabovky,...    
  
 

5. Záver 
 

Na záver predseda VMČ Západ pán Tomáš Vaňo ukončil zasadnutie. 
Najbližšie zasadnutie VMČ ZÁPAD sa bude konať podľa harmonogramu  25. januára 2023 v zasadačke KC. 

 
Zapísal: Ing. arch. Pavol Guga  
V Trenčíne dňa 30. 11. 2022   
 
 
                                                                                              Bc. Tomáš Vaňo                                  
                                                                                           predseda  VMČ Západ                          


